
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 2 / 2025

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 24 - febrero - 2025

Hora inicio / fin 20:02 h. - 21:17

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

ASISTENTES:

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos municipales.

María España Novoa Grupo Político PP

Vecinos propuestos por los Grupos Políticos Municipales

Joaquín Giner Pascual Grupo Político PSOE

Gracia Rodríguez Moleno Vecina propuesta por la Alcaldesa

Representantes de las AA.VV y AMPA

Raquel Martínez Berbel AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Constantino Muñoz Alarcón AA.VV SANTA TERESA

Miryam Sánchez Gragera AAVV LA ADUANA GRUPO LOURDES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Excusan asistencia

Patricia Puerta Barberá Grupo Político PSOE

David Ariño Julián Vecino propuesto por la Alcaldesa

José L. Gómez Sánchez AA.VV. SAN BERNARDO

No asisten

Miguel Angel Guillamón Naches AA.VV. VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén vecino propuesto por grupo Político PP

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de

Distrito Sur de fecha 27 de enero de 2025.

2º.- Informe del presidente.

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y Preguntas

En la Tenencia de Alcaldía Sur, en la calle Ricardo Catalá, esquina Joaquín Marqués,
siendo las 20:02 horas del día 24 de febrero de 2025, bajo la presidencia de Antonio
Ortolá Ortolá, presidente de la Junta y Consejo del distrito Sur, se reúnen los señores
y  señoras  arriba  señalados  al  objeto  de  celebrar  sesión  ordinaria  de  la  Junta
Municipal de Distrito Sur, con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta
para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia y tras la toma de posesión en
la Junta de distrito Sur, como representante de la AAVV San Jaime – grupo Roquetes
Raquel Martínez Berbel se procede a iniciar la sesión pasando a tratar los puntos
incluidos en el orden del día 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de
Distrito Sur de fecha 27 de enero de 2025.

Por no existir  objeciones al  borrador del acta de la sesión celebrada el día 27 de
enero de 2025, por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º. - Informe del presidente

Por  parte  del  Presidente  Antonio  Ortolá  Ortolá,  se  informa  que  las  cuestiones
planteadas en la anterior sesión de Junta de Distrito Sur.

Que en relación a la limpieza del barranco y mal puente del camino manifestado por
Constantino  Muñoz  Alarcón  de  AAVV  Santa  Teresa,  desde  el  departamento
municipal competente se va a solicitar permiso a la Confederación Hidrográfica del
Júcar para el arreglo del puente del camino sobre el Barranquet y que el resto del
camino  se  observa  en  buen  estado  general.  Cuando  se  otorgue  el  permiso,  se
revisarán los límites del camino con el puente para una mejor actuación.

Se ha trasladado el ruego de Jose L. Gómez AAVV San Bernardo de tener presente
la colocación de semáforos una vez acabada la obra de acceso al Puerto.
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Se comunica respecto a la limpieza del barrio y poda de árboles de la AAVV San
jaime Grupo Roquetes, que la misma se realiza manualmente 2 veces por semana y
la poda, está prevista durante la primavera por el tipo de árbol.

En relación a la sugerencia de colocación de más bancos en la zona del pipi can de la
calle  Onda y carteles de recogida de excrementos, se ha anotado en la base de
datos  para  cuando  haya  disponibilidad  la  colocación  de  más  bancos.  Desde  el
departamento de sanidad se comunica que en la zona de pipi  can,  a su entrada
deben estar las normas de uso y se refleja la recogida de excrementos, no obstante
se anota para cuando haya disponibilidad presupuestaria la contratación de placas
informativas.

3º.- Despacho extraordinario

Propuesta de denominación del tramo de vial situado en el pasaje delimitado por las
calles Manuel Azaña por el sur, Río Júcar por el norte, Río Adra por el este y Río
Alagón por el oeste, para asignación de número de policía solicitado Igex Estudios
SL, para su acceso a las oficinas desde plaza Mar de Barents.

Expuestos los nombres de posibles para este vial adjuntados por el Negociado de
Cultura, por la mayoría de los miembros presentes se propone la denominación de
Picos de Europa.

4º.- Ruegos y preguntas.

Miryam Sánchez Gragera de la AAVV la Aduana grupo Lourdes, indica que falta luz
en el parque de la explanada.
Más vigilancia sobre todo en plaza Pinturas rupestres por botellón, vandalismo (rotura
de cristales) por gente muy joven. 
Agradece el trato del Oficial de la patrulla designada en el barrio.

Que en la calle Torrechiva y la plaza si se limpia, pero en el resto del barrio no, que
se incremente o controle el servicio de limpieza.

Coinciden  en  este  aspecto  la  AAVV  Santa  Teresa  y  AAVV  San  Jaime-grupo
Roquetes,  manifestando  ambos  que  se  debe  vigilar  el  servicio  de  limpieza  y
manifiestan que el operario aparca el camión en calle Pozo Progreso o Camí Molí y
no realiza su trabajo.

Raquel Martínez Berbel de la AAVV San Jaime – grupo Roquetes, en relación con el
barrio y la problemática de entrada y salida del mismo, adjunta un plano a mano
alzada de una posible solución mediante una carretera de doble sentido que acceda
al grupo Roquetes.
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Que a la  salida  del  barrio  el  carril  bici  es  entrada y  salida,  solicita  saber  si  hay
proyecto de salida peatonal.
Que en el camino que sale por la acequia y que los vecinos utilizaban para poder
pasar como acceso a Ctra. Almazora, un vecino ha puesto una puerta de hierro y no
permite el  paso, que han consultado la referencia catastral  y dice vía de dominio
público, que por favor se comunique a este vecino que no puede impedir el paso, que
no tengan que hacerlo los vecinos.
Que en la entrada del barrio, están todos los contenedores ofreciendo mal aspecto, si
se  podría  poner  algo  para  evitar  esta  sensación,  como  por  ejemplo  cabaña  de
madera.
Que falta luz en el camino Roquetes, zona del puente. Sería conveniente poner luces
bajas y añadir alguna farola a ambos lados del puente.

El Presidente comunica que lo expondrá al concejal de movilidad y el concejal de
urbanismo para que se proceda a su estudio y valoración.

Constantino Muñoz Alarcón, representante de la AAVV Santa Teresa, comunica que
ya se solicitó hace mucho tiempo que se revisara el alcantarillado y el colector, que
se realizó el desvío al puerto y no se arregló.
El otro colector de agua de lluvia también es otro problema.
Que Facsa tiene que limpiar el colector de alcantarillado (en travesía calle Ludiente
con Pozo Progreso) ya que cuando llueve remoza agua de los baños,  siendo un
problema de olores y malestar para los vecinos.
Que se debería conectar mediante un vial de paseo los barrios de Santa Teresa a
Roquetes,  si  es  necesario  ponerse  de  acuerdo  el  Sindicato  de  Riegos  y  el
Ayuntamiento para poder hacerlo posible.
Que el polígono industrial Serrería no tiene alcantarillado.

Joaquín Giner Pascual vecino designado por el grupo Político PSOE, comunica que
en el pipi can de la calle Onda se hace botellón los fines de semana, solicita más
vigilancia policial en la zona.
Que en la plaza Maestro Arrieta esquina calle Ribelles Comins hay un solar con una
valla que se está cayendo siendo peligroso.
En la calle Pico Salvatierra, en el solar vuelve a ser constante el paso de gente para
comprar o consumir droga y vuelven a haber enseres tirados, como una bicicleta y
otros.
El  presidente  comunica  que  se  trasladarán  los  ruegos  a  los  departamentos
municipales dando cuenta de las respuestas recibidas en la próxima Junta de Distrito.

Y siendo las 21:17 horas de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber
más  asuntos  que  tratar,  el  presidente  levanta  la  sesión,  de  todo  lo  cual,  como
Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo junto con el
Presidente de la Junta Municipal de Distrito Sur.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

N.º de Acta 2 / 2025

Carácter de la Sessió Ordinària

Data de la Sessió 24 – febrer - 2025

Hora inici / fin 20.02 h – 21.17

Lloc Tinença Alcaldia Sud

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals.

María España Novoa Grup Polític PP

Veïns proposats pels Grups Polítics Municipals 

Joaquín Giner Pascual Grup Polític PSOE

Gracia Rodríguez Moleno Vecin proposada per l’alcaldessa

Representants de las AV.

Raquel Martínez Berbel AV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Constantino Muñoz Alarcón AV SANTA TERESA

Miryam Sánchez Gragera AV. LA ADUANA GRUPO LOURDES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Excusen assistència 

Patricia Puerta Barberá Grup Polític PSOE

David Ariño Julián Veí propsat per l’alcaldessa

José L. Gómez Sánchez AV. SAN BERNARDO

No assisteixen

Miguel Angel Guillamón Naches AV. VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén Grup Polític PP

SECRETÀRIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Ordre del dia.

1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de

Districte Sud de data 27 de gener de 2025.

2n.- Informe del president.

4t.- Despatx extraordinari

5é.- Precs i Preguntes

En la Tinença d'Alcaldia Sud, al carrer Ricardo Catalá, cantonada Joaquín Marqués,
sent les 20.02 hores del dia 24 de febrer de 2025, sota la presidència d'Antonio Ortolá
Ortolá,  president  de la Junta i  Consell  del  districte Sud, es reuneixen els senyors i
senyores a dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de
Districte Sud, amb la meua assistència com a Secretària Delegada de la Junta per a
donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum  d'assistència  per  la  Presidència  i  després  de  la  presa  de
possessió en la Junta de districte Sud, com a representant de la AAVV Sant Jaume –
grup Roquetes Raquel Martínez Berbel es procedeix a iniciar la sessió passant a tractar
els punts inclosos en l'ordre del dia

1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de
Districte Sud de data 27 de gener de 2025.

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 27 de
gener de 2025, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2n. - Informe del president

Per part del President Antonio Ortolá Ortolá, s'informa que les qüestions plantejades en
l'anterior sessió de Junta de Districte Sud.

Que en relació a la neteja del barranc i mal pont del camí manifestat per Constantino
Muñoz Alarcón de AAVV Santa Teresa, des del departament municipal competent se
sol·licitarà permís a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer per a l'arranjament del
pont  del  camí  sobre el  Barranquet  i  que la  resta  del  camí  s'observa en bon estat
general. Quan s'atorgue el permís, es revisaran els límits del camí amb el pont per a
una millor actuació.

S'ha  traslladat  el  prec  de  Jose  L.  Gómez  AV  San  Bernardo  de  tindre  present  la
col·locació de semàfors una vegada acabada l'obra d'accés al Port.
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Es comunica respecte a la neteja del barri i poda d'arbres de la AV San jaime Grup
Roquetes, que la mateixa es realitza manualment 2 vegades per setmana i la poda,
està prevista durant la primavera pel tipus d'arbre.

En relació al suggeriment de col·locació de més bancs en la zona del pipi ca del carrer
Onda i cartells de recollida d'excrements, s'ha anotat en la base de dades per a quan hi
haja  disponibilitat  la  col·locació  de més bancs.  Des  del  departament  de sanitat  es
comunica que en la zona de pipi ca, a la seua entrada han d'estar les normes d'ús i es
reflecteix  la  recollida  d'excrements,  no  obstant  això  s'anota  per  a  quan  hi  haja
disponibilitat pressupostària la contractació de plaques informatives.

3r.- Despatx extraordinari

Proposada de denominació del tram de vial situat en el passatge delimitat pels carrers
Manuel Azaña pel sud, Riu Xúquer pel nord, Riu Adra per l'est i Riu Alagó per l'oest,
per a assignació de número de policia sol·licitat Igex Estudios SL, per al seu accés a
les oficines des de plaça mar de Barents.

Exposats els noms de possibles per a aquest vial adjuntats pel Negociat de Cultura, per
la majoria dels membres presents es proposa la denominació de Pics d'Europa.

4t.- Precs i preguntes.

Miryam Sánchez Gragera de la AV la Aduana grup Lourdes, indica que falta llum al
parc de l'esplanada.
Més vigilància sobretot en plaça Pintures rupestres per botelló, vandalisme (trencament
de cristalls) per gent molt jovén.
Agraeix el tracte de l'Oficial de la patrulla designada en el barri.

Que al  carrer  Torre-xiva  i  la  plaça si  es neteja,  però en la  resta del  barri  no,  que
s'incremente o controle el servei de neteja.

Coincideixen en aquest aspecte la AV Santa Teresa i AV Sant Jaume-grup Roquetes,
manifestant que s'ha de vigilar el servei de neteja i manifesten que l'operari aparca el
camió en carrer Pou Progrés o Camí Vaig moldre i no fa el seu treball.

Raquel Martínez Berbel de la AV Sant Jaume – grup Roquetes, en relació amb el barri i
la problemàtica d'entrada i eixida d'aquest, adjunta un pla a mà alçada d'una possible
solució mitjançant una carretera de doble sentit que accedisca al grup Roquetes.
Que a l'eixida del barri el carril bici és entrada i eixida, sol·licita saber si hi ha projecte
d'eixida per als vianants.
Que en el camí que sale per la séquia i que els veïns utilitzaven per a poder passar
com a accés a Ctra. Almassora, un veí ha posat una porta de ferro i no permet el pas,
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que han consultat la referència cadastral i diu via de domini públic, que per favor es
comunique a aquest veí que no pot impedir el pas, que no hagen de fer-lo els veïns.
Que en l'entrada del barri, estan tots els contenidors oferint mal aspecte, si es podria
posar alguna cosa per a evitar aquesta sensació, com per exemple cabanya de fusta.
Que falta llum en el camí Roquetes, zona del pont. Seria convenient posar llums baixes
i afegir algun fanal a banda i banda del pont.

El President comunica que l'exposarà al regidor de mobilitat i el regidor d'urbanisme
perquè es procedisca al seu estudi i valoració.

Constantino Muñoz Alarcón, representant de la AV Santa Teresa, comunica que ja es
va sol·licitar fa molt temps que es revisara el clavegueram i el col·lector, que es va
realitzar el desviament al port i no es va arreglar.
L'altre col·lector d'aigua de pluja també és un altre problema.
Que Facsa ha de netejar el col·lector de clavegueram (en travessia carrer Lludient amb
Pou Progrés) ja que quan plou restaura aigua dels banys, sent un problema d'olors i
malestar per als veïns.
Que s'hauria de connectar mitjançant un vial de passeig els barris de Santa Teresa a
Roquetes, si és necessari posar-se d'acord el Sindicat de Regs i l'Ajuntament per a
poder fer-lo possible.
Que el polígon industrial Serradora no té clavegueram.

Joaquín Giner Pascual veí designat pel grup Polític PSOE, comunica que en el pipi ca
del carrer Onda es fa botelló els caps de setmana, sol·licita més vigilància policial en la
zona.
Que en la plaça Maestro Arrieta amb carrer Ribelles Comins hi ha un solar amb una
tanca que s'està caient sent perillós.
Al carrer Pic Salvatierra, en el solar torna a ser constant el pas de gent per a comprar o
consumir droga i tornen a haver-hi estris tirats, com una bicicleta i altres.
El  president  comunica  que  es  traslladaran  els  precs  als  departaments  municipals
donant compte de les respostes rebudes en la pròxima Junta de Districte.

I sent les 21.17 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per no haver-hi més
assumptes que tractar, el president alça la sessió, de tot això, com a Secretària en
done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que signe juntament amb el
President de la Junta Municipal de Districte Sud.

8

En cas de contindre este document
dades de caràcter personal objecte
de  protecció,  estos  es  troben
omesos o substituïts per asteriscos
(*)  o  per  PARTICULAR,  en
compliment  de  la  Llei  Orgànica
15/1999,  de  13  de  desembre,  de
Protecció  de  Dades  de  Caràcter
Personal. 

En  caso  de  contener  este  documento
datos  de  carácter  personal  objeto  de
protección, estos se encuentran omitidos
o  sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley
Orgánica  15/1999,  de  13 de diciembre,
de  Protección  de  Datos  de  Carácter

Personal. 
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